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205 【求主教我如何禱告】 

Listen to Midi 

 

(一)求主教我如何禱告！如何使敵遁逃，如何捆綁滅其權勢，使衆罪囚得釋。 

 

(二)求主教我如何禱告！如何陣地站牢，如何向前攻破營壘，立使仇敵潰退。 

 

(三)求主教我如何禱告！明白神的最好；如何禱告搖動天地，得著血下權利。 

 

(四)因著信心，借著禱告，學習與主同勞；學知萬有全屬我們，運用得勝權柄。 

 

 

(1) Teach us to pray that we maycause the enemy to flee, that we His evil pow'r may bind, His prisoners to free. 

 

(2) Teach us to pray and firmly stand upon the battleground, to fight and break the stronghold down, the enemy 

confound. 

 

(3) Teach us to pray and use Thy rod in strong, prevailing prayer, beneath Thy blood to shake the earth and powers of 

the air. 

 

(4) By prayer and faith, O may we learn to labor, Lord with Thee,to know the victory is ours and Thine authority. 
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